
فریاد  باید  زمانی  تا چه  اجتماعی مجلس گفت:  عضو کمیسیون 
والایی  اهمیت  از  مردم  سلامت  بهداشت  وزیر  آقای  بزنیم، 
برخوردار است؛ لذا برخی از روستاهای حوزه انتخابیه ام وضعیت 
این زمینه  باید کارهای مطلوبی در  ندارند که  بهداشتی مناسبی 

صورت بگیرد.
در جلسه صحن علنی دیروز مجلس شورای اسلامی، علی بابائی 
کارنامی طی تذکر شفاهی خود ضمن تبریک به مناسب فرارسیدن 
ایام ا... دهه فجر، گفت: جناب آقای رئیس! ما نمی دانیم شکایت 
نسبت به هیات رئیسه مجلس را به کجا ببریم. چندین بار شاهد 
بوده  نمایندگان مجلس شورای اسلامی  از  بردن برخی  زیرسوال 
مجلس،  می کنند  فکر  هنوز  نمایندگان  از  برخی  متاسفانه  ایم، 
مجلس دهم است؛ بنابراین باید این را متوجه باشند که در حال 

حاضر مجلس یازدهم به سر می بریم.

نماینده ساری در مجلس، افزود: آقای رئیس چند بار تذکر دهیم 
مردم  حقوق  از  دفاع  به  نماینده ای  را  طرحی  و  پیشنهاد  اگر  که 
حوزه انتخابیه و کشور ارائه می دهد؛ چرا باید برخی از آقایان آن 

را وتو کنند.
مردم  حقوق  به  نباید  چرا  داش:  اظهار  ادامه  در  کارنامی  بابایی 
توجه کنیم، ما به دولت ایراد می گیریم، اما هیچ گاه به خودمان 
ایراد نگرفته ایم و فکر می کنیم عقل کل هستیم؛ بنابراین این 
درخواست را دارم که دیگر این بی احترامی ها را از سوی برخی از 

نمایندگان شاهد نباشیم.
وی ادامه داد: بعضی از آقایان مرکز نشین تصور می کنند باسواد 
هستند و افرادی که در محروم ترین نقاط کشور مشغول علم آموزی 
به دیگران بودند را بی سواد خطاب می کنند لذا این سوال وجود 

دارد که چرا باید چنین اتفاقی بیفتد.

نیکزاد،  آقایان  جناب  گفت:  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو 
قالیباف و اعضای هیات رئیسه از  فضای بی احترامی که برخی از 

نمایندگان به وجود آورده اند ممانعت به عمل آورید.
وی در پایان خطاب به وزیر بهداشت، عنوان کرد: تا چه زمانی باید 
از اهمیت والایی  فریاد بزنیم، آقای وزیر بهداشت سلامت مردم 
انتخابیه ام وضعیت  حوزه  روستاهای  از  برخی  لذا  است؛  برخوردار 
زمینه  این  در  مطلوبی  کارهای  باید  که  ندارند  مناسبی  بهداشتی 
صورت بگیرد ضمن اینکه دولتمردان نیز پاسخگوی این موضوع 

هم نیستند.
گفت:  تذکر  این  به  پاسخ  در  مجلس  رئیس  نایب  زاد  نیک  علی 
هیچ فردی حق اهانت را ندارد و البته مجلس باید براساس آئین 
نامه داخلی اداره شود، بنابراین استدعا دارم مبنای کار ما آئین نامه 

داخلی مجلس شورای اسلامی باشد.

عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: امروز مردم برای 
تهیه نان شب خود محتاج هستند و افزایش دو برابری یارانه ها برای 

این کار صورت گرفته است.
تلفیق  کمیسیون  تصمیم  درباره  سلیمی،  علیرضا  الاسلام  حجت 
بودجه مبنی بر این که در سال آینده یارانه  نقدی به دو برابر افزایش 
پیدا کند و چرا این کمیسیون به جای این تصمیم راه حلی برای 
ایجاد اشتغال ارائه نداده است تا هم اشتغال زایی صورت گیرد و هم 
این که از تورم افسار گسیخته جلوگیری کند، گفت: قانون هدفمند 
کردن یارانه چند بخش است که یک بخش آن حمایت از تولید است 

و برای این بخش هم مصوباتی در نظر گرفته شده است.
این عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی خاطر نشان کرد: 
کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی در  بخش حمایت از تولید 

در لایحه بودجه سال آینده اعتبارات خوبی در نظر گرفته است تا 
بتواند مشکلات این بخش را حل و فصل کند.

وی تاکید کرد: واقعیت این است که بعضی از خانواده ها سفره شان 
کوچک شده و توان تهیه نان هم ندارند. سوال این جاست برای این 
بخش از جامعه که به اصطلاح به نان شب محتاج است چه باید 
کرد؟ بنابراین کمیسیون تلفیق و مجلس یک بخش ویژه برای آنها 

در نظر گرفته است.
نماینده مردم محلات در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: ای کاش 
آقایان به تبصره ۱۴ هم نگاهی می انداختند که چه عدد و رقم هایی 
از تولید در بخش های مختلف در نظر گرفته شده  برای حمایت 
است. باید گفت مجلس علاوه بر تبصره ۱۴ در تبصره های متعددی 
ایجاد  و  تولید  از  برای حمایت  بسیار خوبی  اعداد  و ۶  از جمله ۵ 

اشتغال در نظر گرفته است. وی با بیان این که ایجاد اشتغال یک 
مقدار زمان بر است و مردم امروز گرسنه هستند، گفت: سیاست های 
دولت باعث کوچک شدن سفره مردم شده است و با مقایسه وضعیت 
امسال با سال گذشته متوجه خواهیم شد که چه اتفاقی افتاده است.

سلیمی در پاسخ به سوالی مبنی بر این که دو برابر شدن یارانه ها 
در بین مردم نگرانی به وجود آورده که مبادا تورم بیشتر از آن چه که 
هست بشود، برای رفع این نگرانی راهکار مجلس چیست، اظهار 
به  مردم  نگرانی  و  است  در حال خلق شدن  نقدینگی  بله  داشت: 
جاست اما این نقدینگی به دست اهلش نرسیده است؛ یعنی مردم 
فقط دود و چوبش را خورد ه  و کبابش را دیگران خورده اند. از این رو 
حرف مجلس شورای اسلامی در افزایش یارانه ها این است که مردم 

کف جامعه باید از امکانات بهره مند شوند. 

انتظامی  نیروی  از  اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه  هیات  عضو 
مردم  نماینده  از  مامورش  غیرقانونی  ادبیات  دلیل  به  خواست 

سبزوار عذرخواهی کند.
شورای  مجلس  علنی  جلسه  حاشیه  در  حاجی دلیگانی  حسینعلی 
خود  عذرخواهی  با  که  نماینده ای  تحسین  گفت: ضمن  اسلامی، 
و  نظام  دشمنان  به  دیگری  سیلی  و  اماره  نفس  به  سیلی  یک 
این  از عذرخواهی  می کنم  توصیه  انتظامی  نیروی  به  زد  مجلس 
نماینده عبرت بگیرد و اجازه ندهد مامورانش هنگام اعمال قانون 

از چارچوب قانون تجاوز کنند.
نماینده مردم شاهین شهر، میمه و برخوار در مجلس، افزود: مردم 
و قانون برای نظام اسلامی فرقی نمی کند که یک نماینده یا یک 
غیرقانونی  ادبیات  دلیل  به  باید  ناجا  کند.  تخلف  قانون  از  پلیس 

مامور خود همچون نماینده مجلس عذرخواهی کند.

وی تصریح کرد: من امیدوارم رسانه ها و دادگاه ها در آینده نزدیک 
یقه همه متخلفان و مستنکفان از اجرای قانون را بگیرند و نگذارند 
قانون شکنی آنچنان سکه رایج شود که دهها قانون را ابلاغ نشود، 
قانونی  حکم  هزاران  و  ننویسد  مقرر  وقت  در  را  آیین نامه  صدها 
را اجرا نکند.حاجی دلیگانی افزود: انقلاب اسلامی سیلی مردمی 
سیلی خورده از سال ها استبداد و استکبار بود که با اتکا به اسلام و 
خودباوری با دست پرقدرت امام راحل بر صورت آنها نواخت. شاه 
اگرچه با سیلی مردم از کشور اخراج شد اما فرهنگ شاهی هنوز به 

صورت کامل نرفته است.
نماینده مردم شاهین شهر، میمه و برخوار در مجلس با بیان اینکه 
فرهنگ شاهی یعنی زبونی مقابل استکبار و قلدری با مردم، افزود: 
هر مدیری که عزت ملی ایرانیان مقابل بیگانگان را نادیده بگیرد 
خود یک شاهزاده است و البته از مردم سیلی خواهد خورد و هر 

مدیری که با قیم مابی خواست و اراده مردم را لحاظ نکند شاهزاده 
دیگری است که باز هم سیلی خواهد خورد و کسی نمی تواند در 

دراز مدت مانع اراده مردم در راه پیشرفت کشور شود.
حاجی دلیگانی با بیان اینکه درباره انقلاب اسلامی و پیشرفت های 
ناشی از آن سخن بسیار و فرصت کم است، تصریح کرد: خلاصه 
همه حرف هایم در این باره را می توانید در کتاب صعود چهل ساله 
بخوانید. این کتاب نتیجه تلاش نسلی است که در پیدایش انقلاب 
نقش نداشته است. وی یادآور شد: از مهمترین مقدمات ضروری 
که  است  حکمرانی  شفافیت  مردم،  اراده  و   خواست  حاکمیت، 
بخشی از این شفافیت در گرو، شفافیت در مجلس شورای اسلامی 
است. از نمایندگان انقلابی مجلس می خواهم که با شفاف کردن 
مجلس خواری  و  رای خواری  رانت خواری،  برای  را  راه  مجلس، 

باندهای قدرت و ثروت ببندند.

بر  کمیسیون  این  اصلاحات  به  اشاره  با  تلفیق  کمیسیون  رئیس 
لایحه بودجه سال آینده گفت: تا سقف حقوق ۵ میلیون تومان را 
از مالیات معاف کردیم و افراد دارای حقوق ۵ تا ۱۰ میلیون تومان 

۱۰ درصد مالیات باید بپردازند.
الیاس نادران با اشاره به اینکه در کمیسیون تلفیق، افراد همدل، 
هم  دولت  نماینده های  افزود:  دارد  وجود  تجربه  با  و  متخصص 
نهایت همدلی را با اعضای کمیسیون داشتند و اطلاعات تخصصی 

و کارشناس را در اختیار آن ها گذاشتند.
دیگر  و  محاسبات  دیوان  و  پژوهش ها  مرکز  از  همچنین  وی 
می خواست  ابتدا  در  مجلس  گفت:  و  کرد  تشکر  نیز  کارشناسان 
ارقام  در  ریختگی  به هم  و  آشوب  زیرا  کند،  رد  را  بودجه  کلیات 

وجود داشت.
نادران افزود: کمیسیون تلفیق کار فوق العاده ای کرد و اطلاعات 
داخل بودجه را علنی و افشاء کرد و بسیاری از ارقامی که اکنون به 
ارقام پیشنهادی دولت افزوده شده، ناشی از شفاف سازی ارقامی 
پنهان  و جا های مختلف،  ردیف ها  ها،  تبصره  در  است که دولت 

کرده بود.
رئیس کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۰ با اشاره به اینکه این 
افزود:  کرد  اصلاح  را  بودجه  لایحه  روش  و  ساختار  کمیسیون، 
با  بود  زیاد  بسیار  نفتی،  درآمد های  به  اتکای  که  جا هایی  آن  در 
همراهی نمایندگان دولت تلاش کردیم آن ها را به اوراق مالی و 

به شیوه های دیگر تامین مالی بودجه، انتقال دهیم.
وی گفت: به همین علت درآمد های نفتی را در حداقل وضع قابل 
اعتماد و شدنی بستیم و مازاد بر آن را به سقف دوم موکول کردیم 
که اگر این درآمد ها محقق شد دولت اختیار داشته باشد آن را در 
از جمله حوزه های عمرانی، محرومیت  تنظیم شده  سرفصل های 
زدایی و اشتغالزایی هزینه کند بنابراین بودجه دو سقفی و دو زمانی 

دیده شده است.
گفت:   ۱۴۰۰ بودجه  لایحه  تلفیق  کمیسیون  رئیسه  هیئت  عضو 
مالیات های حقوق را به گونه ای در نظر گرفتیم که به نفع اقشار 

کم درآمد و حقوق های پایین تر باشد.
این  در  دستمزد  و  حقوق  کردیم  تلاش  افزود:  رشیدی  محمد 
شرایط خاص تحریمی و کرونایی جبران شود همچنین مالیات های 
حقوق را به گونه ای در نظر گرفتیم که به نفع اقشار کم درآمد و 
حقوق های پایین تر باشد و افراد با حقوق پایین تر در مقایسه با افراد 
با حقوق زیادتر، مالیات کمتری را پرداخت کنند و به این ترتیب، 

پرداخت ها عادلانه تر شود.
افزایش حقوق  میزان  دولت،  اساس لایحه  بر  اینکه  بیان  با  وی 
تا سقف  داد:  ادامه  شد  گرفته  نظر  در  درصد   ۲۵ دولت  کارکنان 
تا   ۵ و حقوق  معاف کردیم  مالیات  از  را  تومان  میلیون   ۵ حقوق 
بپردازند و عمده حقوق  باید  ۱۰ میلیون تومان ۱۰ درصد مالیات 

بگیران، کمترین مالیات را می پردازند.

عضو هیئت رئیسه کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۰ با اشاره 
حفظ  افزود:  گرفتیم  نظر  در  را  محور   ۷ بودجه  این  در  اینکه  به 
قدرت خرید مردم، حمایت از اقشار ضعیف، رونق تولید و اشتغال، 
به  ویژه  توجه  تبعیض،  کاهش  و  رانت  حذف  زدایی،  محرومیت 
سلامت مردم، توجه ویژه به فرهنگ و خانواده و فرزند آوری و 
مباحث جمعیتی و تقویت انضباط مالی و اصلاح ساختاری بودجه 

از جمله این محورهاست.
 ۷۰ بین  گفت:  هم   ۱۴۰۰ بودجه  لایحه  تلفیق  کمیسیون  رئیس 
توانستیم  را درباره اصلاح ساختار بودجه  افکار خود  تا ۸۰ درصد 
از این میزان به علت ظرفیت های  انجام دهیم که بخش زیادی 
اجرایی دولت، موجود بود یعنی ظرفیت های اجرایی دولت هم در 

نظر گرفته شد.
شد  این  بر  تلفیق  کمیسیون  نهایی  تصمیم  افزود:  نادران  الیاس 
که افزایش ۲۵ درصدی حقوق برای همه حقوق بگیران دولت در 
نظر گرفته شود با سقف ۱۵ برابر حداقل حقوق یعنی تا حدود ۳۳ 

میلیون تومان.
وی با اشاره به اینکه نظام مالیات بندی را هم به نفع طبقات پایین 
جامعه تغییر دادیم، اضافه کرد: دولت طبقات مالیاتی را به نحوی 
تنظیم کرده بود که بیشترین فشار بر روی حقوق های پایین بود، 
درصد   ۹۰ حدود  پرداختی  مالیات  تلفیق،  کمیسیون  اقدام  با  اما 

کارکنان دولت، بین ۱۰ تا ۱۵ درصد شد.
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رسانه بين الملل

نامه ۹۸ عضو نظام پزشکی به روحانی : 
واکسن روسی تاییدیه معتبر ندارد

جامعه پزشکی کشور انتظار دارد نسبت به خریداری بهترین 
اقدام  ملیتی  چند  شرکت های  از  دنیا  موجود  واکسن های 
گردد؛ واکسن روسی توسط هیچ یک از منابع معتبر جهانی 

تایید نشده است.
سازمان نظام پزشکی کشور اعلام کرد که ۹۸ نفر از اعضای 
به  نامه ای  در  سازمان  این  عمومی  مجمع  نمایندگان  از 
رییس جمهور خواستار " بررسی بیشتر برای خرید واکسن 

مطمئن و معتبر کرونا" شدند.
در بخشی از این نامه که در سایت سازمان نظام پزشکی 
از  شفافی  اطلاعات  "نبود  آنچه  به  اشاره  با  شده  منتشر 
 "  V اسپوتنیک  روسی  واکسن  ساخت  و  تحقیق  مراحل 
دلایل  و  مستندات  و  »مدارک  است:  آمده  شده،  خوانده 
پزشکی  جامعه  صاحب نظران  اختیار  در  واکسن  این  تایید 
قرار نگرفته است. بدیهی است جامعه پزشکی کشور پس 
از یکسال تلاش، چشم انتظار تدبیر و اقدامی عاجل برای 
علمی  روند  که  معتبر  واکسنی  با  سراسری  واکسیناسیون 
انتظار  و  است  باشد،  کرده  طی  را  تهیه  و  تایید  معقول  و 
دارد که با در نظر گرفتن جمیع شرایط نسبت به خریداری 
بهترین واکسن های موجود دنیا از شرکت های چند ملیتی 

اقدام گردد.«
که  شده  گفته  همچنین  نامه  این  از  دیگری  بخش  در 
»واکسن مذکور توسط هیچ یک از منابع معتبر جهانی تایید 
مجامع  توسط  آن  خطری  بی  و  بخشی  اثر  و  است  نشده 
مورد  کرونا هم  ستاد  علمی  و حتی شخصیت های  جهانی 

تشکیک قرار گرفته است.« 

وزیر راه و شهرسازی : 
رفتار خلبان ترکیش ایر غیرعادی بود

پیش  خاصی  شرایط  داشت:  اظهار  شهرسازی  و  راه  وزیر 
نیامده اما سازمان هواپیمایی کشورمان باید نماینده ترکیش 
ایر در ایران را برای توضیح دعوت کند که با چه منطقی 

خلبان این رفتار را انجام داده است.
محمد اسلامی در پاسخ به سوالي مبنی بر ادعای رسانه های 
هوایی  حمله  پیام  ایر  ترکیش  خلبان  اینکه  درباره  ترکیه 
آسمان  فضای  از  سریعا  دلیل  همین  به  و  کرده  دریافت 
ایران خارج شده اظهار داشت: شرایط خاصی پیش نیامده 
اما سازمان هواپیمایی کشورمان باید نماینده ترکیش ایر در 
ایران را برای توضیح دعوت کند که با چه منطقی خلبان 

این رفتار را انجام داده است.
خلبان  و  است  شده  ضبط  مکالمات  کرد:   تاکید  اسلامی 
پنج هزار متر قدرت دید داشته و می توانست فرود کند اما 
یک بازگشت غیرعادی انجام داده است.وی تاکید کرد: دو 
انتخاب  جایگزین  فرودگاه  برای  باکو  و  اصفهان  فرودگاه 

شده بود که خلبان فرودگاه باکو را انتخاب کرده است.
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: هیچ اتفاق خاصی نیفتاده 
باره  این  در  گذشته  روز  هم  هواپیمایی  سازمان  و  است 
باید  ایرلاین  ترکیش  نماینده  اما  است  کرده  روشنگری 
قابل  خلبان  رفتار  چراکه  بدهد  باره  این  در  را  توضیحاتی 
قبول نیست.اسلامی تاکید کرد:  تغییر مسیر این پرواز هیچ 
ارتباطی به صدای آژیر در تهران ندارد و علت شنیده شدن 

صدای آژیر اتصالی سیم ها بود.

نماینده مجلس خطاب به وزیر اقتصاد :
مسئول اتفاقات بورسی شما هستید

اقتصاد  وزیر  به  خطاب  مجلس  در  سپیدان  مردم  نماینده 
داده،  رخ  سرمایه  بازار  در  که  اتفاقاتی  بابت  شما  گفت: 

مسئول هستید.
شورای  مجلس  در  سپیدان  مردم  نماینده  علیزاده  محسن 
اسلامی در نشست علنی دیروز پارلمان خطاب به وزیر امور 
اقتصادی و دارایی اظهار داشت: شما بابت اتفاقاتی که در 

بازار سرمایه رخ داده، مسئول هستید.
بورس  در  مجلس  می گوید  که  واعظی  آقای  افزود:  وی 
دخالت نکند نیز مسئول است، چرا که ضلع اصلی این بازار 
که مردم هستند را فراموش کرده اید و این در حالی است 
آنها  راستین  و  به حق  مدافعان  که  مجلس  نمایندگان  که 
نمی  شما  بنابراین  کنند،  ورود  حوزه  این  به  باید  هستند، 

توانید بگویید مجلس حق دخالت ندارد.
نماینده مردم سپیدان در مجلس شورای اسلامی همچنین 
در تذکر به رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه 
ادامه داد: متاسفانه شما بی عدالتی را در توزیع منابع و عدم 
از سرحد خود  را  ای  توازن منطقه  اجرای دقیق و صحیح 
گذرانده اید و این موضوع در بودجه سال ۱۴۰۰ به وضوح 

قابل مشاهده بوده و لازم است که اصلاح شود.

نماینده مردم گرمی در مجلس :
کارد به استخوان رسیده است

نماینده مردم گرمی در مجلس شورای اسلامی گفت: هیئت 
آیین نامه  اساس  بر  را  وزیر  استیضاح  باید  مجلس  رئیسه 

داخلی اعلام وصول کند.
شورای  مجلس  دیروز  علنی  جلسه  در  اسماعیلی  ولی 
ا... دهه فجر  ایام  تبریک  تذکر شفاهی ضمن  در  اسلامی 
خطاب به اعضای کابینه و رئیس جمهور، گفت: وظیفه ما 
بود  قرار  چیست؟  فداکاری  و  ایثارگری  همه  این  قبال  در 
عده ای خون دل بخورند، شهید و مجروح شوند و عده ای در 
کاخ های میلیاردی و رانت های افسانه ای، غرق در شهوت، 
مال، ثروت و قدرت شوند؟وی با بیان اینکه وزیر اقتصاد و 
سازمان بورس باید نسبت به سرمایه های برباد رفته مردم 
که با تبلیغ دولت انجام پذیرفته جوابگو باشند، تصریح کرد: 
هیئت رئیسه مجلس باید استیضاح وزیر را براساس آئین نامه 

داخلی اعلام وصول کنند.
نماینده مردم گرمی در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: 
به  کارد  که  چرا  رسید  بورس  سرمایه گذاران  داد  به  باید 
استخوان رسیده است، سفره مردم نه تنها کوچک تر شده 

بلکه در حال جمع شدن است.
تأمین  بازنشستگان  از  تبعیض  رفع  همچنین  اسماعیلی 
اجتماعی، ترمیم حقوق کارگران، خرید تضمینی محصولات 
جمله  از  را  راکد  دامداری های  احیای  و  کشاورزان 

خواسته های مردم حوزه انتخابیه خود بیان کرد.

پولیتیکو : 
دست بایدن 

برای رفع تحریم ها بسته است
یک وبگاه آمریکایی در مطلبی مدعی شد که اعضای کنگره در 

اغلب موارد با لغو تحریم های ضدایرانی مخالفت خواهند کرد.
با عنوان »ترامپ یک زمین مین  پولیتیکو در مطلبی  وبگاه 
گذاری شده با تحریم برای بایدن به ارث گذاشت«؛ به این 
موضوع پرداخت که بازگشت به برجام احتمالًا در حرف آسانتر 

است تا عمل.
این رسانه آمریکایی به نقل از یکی از مشاوران جمهوریخواه سنا 
که البته نامی از وی برده نمی شود؛ نوشت: اعضای کنگره اگر 
با همه اقدامات دولت بایدن برای کاهش تحریم های ضدایرانی 
مخالفت نکنند؛ با اغلب آنها مخالفت خواهند کرد. آنها همچنین 
به دقت اجرای تحریم هایی را که از سوی دولت واشنگتن حفظ 

خواهد شد؛ رصد می کنند.
این منبع آگاه همچنین مدعی شد که یکی از دغدغه های کنگره 
آن است که دولت بایدن چه کالاهایی را مشمول معافیت های 

بشردوستانه قرار خواهد داد.
وی در بخش دیگری از ادعاهای خود افزود: اگر آنها تحریم ها 
را بردارند؛ کنگره تحریم های دیگری را اعمال خواهد کرد. ما 
از نزدیک هرگونه توافق یا تفاهم نامه ای که بین دولت بایدن و 

ایران حاصل شود؛ دنبال می کنیم.
به نوشته پولیتیکو، از هم اکنون جمهوریخواهان و حتی برخی 
دموکرات ها، از تمایل برای مقابله با هر قدم دولت بایدن برای 
رفع تحریم های ایران حرف می زنند و اگرچه »جیک سالیوان« 
مشاور امنیت ملی کاخ سفید، بازگشت به برجام را یکی از اولویت 
بایدن  دولت  اعضای  سایر  است؛  کرده  تلقی  واشنگتن  های 
همچنان از اعلام جدول زمانی بازگشت به توافق طفره می روند.

مسئله آن است که ترامپ تحریم های ضدایرانی را به تروریسم 
و حقوق بشر گره زده و اگرچه بایدن برای رفع آنها منع حقوقی 
ندارد؛ اما این اقدام را مخاطره آمیز تلقی خواهد کرد.در این میان، 
رژیم صهیونیستی و برخی کشورهای عربی نیز در راستای حفظ 
اغلب تحریم های ایران، اعمال فشار می کنند. البته، اینکه گمان 
کنیم دولت بایدن هم مایل به رفع بی چون و چرای تحریم ها با 

هدف احیای برجام است، برداشت غلطی است.

اتحادیه اروپا و ناتو :
طالبان باید خشونت را متوقف کند

دیپلماتیک  نمایندگی های  از  شماری  و  اروپا  اتحادیه  هیات 
با محکوم کردن  افغانستان  ناتو در  کشورهای عضو سازمان 
این  بیشتر  را مسئول  طالبان  گروه  افغانستان،  در  خشونت ها 

رویدادها دانست.
در بیانیه مشترک هیئت اتحادیه اروپا و کشورهای عضو ناتو 
آمده است: حملات طالبان نهادهای دولتی را تضعیف می کند و 
با ایجاد محیط ناامنی سبب می شود که گروه های تروریستی و 

جنایتکار بطور آزادانه فعالیت کنند.
بیانیه می افزاید: »طالبان باید درک کند که اقدامات خشونت بار و 
ویرانگر آن ها جهان را خشمگین می سازد و اگر قرار است صلح 

در افغانستان تامین شود خشونت ها باید متوقف شوند«.
نمایندگان اتحادیه اروپا و ناتو همچنین ادامه دادند که »از توافق 
سیاسی برای پایان جنگ حمایت می کنند و این توافق باید 
متضمن این باشد که افغانستان یک کشور دموکراتیک بوده، در 
صلح با خود و همسایگانش باشد و دستاوردهای ۲ دهه گذشته 
نیز در آن حفظ شود«. بیانیه درحالی طالبان را مسئول خشونت ها 
دانسته که این گروه پیش تر دست داشتن در قتل های هدفمند را 
رد کرده و دولت را به انجام این حملات متهم کرده بود تا از این 

طریق از خروج نیروهای خارجی جلوگیری شود.

هشتگ "کعبه جز مقدسات ماست" راه اندازي شد ؛
کاربران ترکیه ای هتک

 حرمت هاي اخیر را محکوم کردند
پس از هتک حرمت در دانشگاه بوسفور ترکیه به کعبه قبله 
مسلمانان، هزاران کاربر ترکیه ای در شبکه اجتماعی توییتر، 
هشتگ "کعبه جز مقدسات ماست" را به ترند اول این کشور 

تبدیل کردند.
در همین ارتباط کاربران و مسئولان بلندپایه این کشور نیز اهانت 

به مقدسات اسلامی را محکوم کردند.
در تصاویری که پخش شده است، پرچم همجنسگرایان در کنار 
تبدیل کعبه به صورت یک موجود افسانه ای به نام "شاهماران" 
به تصویر کشیده شده است که این اقدام خشم گسترده مردم 
ترکیه را برانگیخته است.پس از اعلام دادستانی کل استانبول، 
تحقیقات درخصوص این هتک حرمت آغاز شد و وزارت کشور 
ترکیه نیز از بازداشت چهار فرد مشکوک در این باره و جستجو 

برای یافتن دو فرد دیگر خبر داد.

فعال معارض اماراتی :
اعطای تابعیت به اسراییلی ها 

تبعات خطرناکی دارد
یک فعال معارض اماراتی نسبت به خطرات طرح دولت این 

کشور برای اعطای تابعیت به صهیونیستها هشدار داد.
به گزارش عربی ۲۱، »حمد الشامسی« فعال معارض اماراتی 
تابعیت به  نسبت به طرح دولت این کشور مبنی بر اعطای 

صهیونیستها هشدار داد.
وی افزود که دولت امارات تسهیلات جدیدی را برای اعطای 
تابعیت به خارجی ها فراهم کرده است و این مسأله به معنی 

اعطای تابعیت به تعداد بیشتری از صهیونیستها خواهد بود.
وی گفت: دولت امارات در تلاش است ملت جدیدی را جایگزین 
ملت امارات کند چرا که با این قانون صهیونیست  ها با بدست 
آوردن تابعیت اماراتی و دارا بودن املاک در این کشور می توانند 
در دیگر کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس نیز صاحب ملک 
شوند. در نهایت نیز با آنها مانند یک شهروند عرب رفتار می شود.

الشامسی پیش از این نیز با انتشار یک پست توئیتری نوشته بود: 
مقامات اماراتی، تابعیت این کشور را به سرمایه گذاران و تاجران 
خارجی می دهند بدون آنکه نیاز باشد آنها از تابعیت قبلی خود 
دست بکشند. وی در ادامه افزود: این اقدام باعث می شود که 

تابعیت اماراتی به اسرائیلی ها داده شود.
الشامسی اضافه کرد: اسرائیلی ها بدین وسیله بدون اخذ ویزا 
و روادید، یک چراغ سبز برای عبور از مرزهای خلیج فارس و 

کشورهای عربی دریافت می کنند.

عضو کمیسیون اجتماعی مجلس :

ساکنان مناطق محروم بی سواد نيستند

عضو هیات رئیسه مجلس : 

برخی خانواده ها توان خرید نان را ندارند

حاجی دلیگانی : 

نيروی انتظامی باید از نماینده سبزوار عذرخواهی کند

رئیس کمیسیون تلفیق مجلس :

حقوق های تا ۵ ميليون تومان از ماليات معاف شدند
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رئیس جمهوری با یادآوری فرمایشات امام )ره( در 
۱۲ بهمن ۵۷ در بهشت زهرا درباره آب و برق 
در  افتخار می کند  دوازدهم  دولت  مجانی، گفت: 
نیرو و  سایه فداکاری مسوولان و تلاش وزارت 
نفت این پیش بینی را محقق کرد و معلوم شد 
دولت جمهوری اسلامی ایران، حامی مستضعفان 

است.
دیروز  روحانی  حسن  والمسلمین  حجت السلام 
و  آب  صنعت  بزرگ  پروژه   ۱۳ افتتاح  آیین  در 
کردستان  و  شمالی  خراسان  استان های  در  برق 
که از طریق ویدیو کنفرانس برگزار شد، با بیان 
ایران و  برای کل ملت  مبارکی  امروز روز  اینکه 
آزادی خواهان جهان است، گفت: روزی است که 
امام  بزرگ،  قدرت های  پیشگویی های  برخلاف 

)ره( با استقبال بی نظیر وارد کشور شد.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه استقبال ها در طول 
از  اینکه  داد:  ادامه  است،  بوده  زیاد  ایران  تاریخ 
از  مملو  خیابان ها  همه  زهرا  بهشت  تا  فرودگاه 
جمعیت شود و در خود بهشت زهرا آن جمعیت 

بسیار  روز  یک  کنند،  اجتماع  میلیونی  عظیم 
شکوهمندی در تاریخ ایران بود.

امام )ره( در  با اشاره به حکمت و تدبیر  روحانی 
بدو ورود به کشور، اظهار کرد: امام )ره( وقتی وارد 
کشور شد نخست به دیدار شهدا رفت و این مساله 
بسیار حائز اهمیت است. امام )ره( در آغاز به دیدار 

آنانی رفت که خون خود را در این راه نثار کردند 
و در کنار قبور مطهر آنها قدم گذاشت. امام )ره( 
به نوعی خواست بگوید دعوت کننده واقعی اش 
فداکاران این سرزمین و در راس آن شهدا هستند 
و نخست بر تربت پاک شهدای عزیز قدم گذاشت.

وی افزود: بقیه کارهای امام )ره( هم فوق العاده 

بود که به منزل کسی نرفت. در نوفل لوشاتو بحث 
بود وقتی امام )ره( وارد کشور می شود به کجا برود 
و امام خود بهترین انتخاب را انجام داد و بسیار 
داریم  بود و همین ساعت هایی که  اهمیت  حائز 
تاریخ  در  حساس  بسیار  ساعت های  می گذرانیم 

کشور ما بود.
روحانی با اشاره به سخنرانی بسیار حساس امام 
این  از  بعد  گفت:  )س(،  زهرا  بهشت  در  راحل 
سخنرانی خناسان یک بخش از این سخنان که 
آب و برق مجانی شود را دنبال می کردند و می 

گفتند چه شد.
رئیس دولت تدبیر و امید تصریح کرد: این دولت 
این کار  افتخار می کند که  یعنی دولت دوازدهم 
را در سایه فداکاری و تلاش مسئولان و تلاش 
امروز  و  داد  انجام  نفت  وزارت  و  نیرو  وزارت 
توانستیم برای افراد کم مصرف که از اقشار کم 
درآمد هم هستند، برق و آب و گاز را مجانی کنیم 
و همه آن پیش بینی های امام در تاریخ تثبیت شد 

و درست از آب درآمد.

رئیس جمهور : 

آب، برق و گاز را مجانی کردیم!


